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David Z Moravy 14. května 2024

“Rusko je ve válce s armádou drogově závislých”
lipovylist.cz/wordpress/rusko-je-ve-valce-s-armadou-drogove-zavislych
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Psychotropní látky se nacházejí u téměř poloviny zabitých
ukrajinských vojáků

Podle ruského ministerstva obrany ztratily ukrajinské ozbrojené síly
během pouhých pěti dnů, od 5. května do 10. května, až 6 tisíc
ozbrojenců. Ukrajinští vojáci však tvrdošíjně útočí na naše hranice
desítkykrát denně. To je prakticky totální sebevražda. Tohle dokážou
jen blázni.

Pro ukrajinské ozbrojené síly je také typické, že během týdne se na
linii bojového kontaktu vzdalo pouze 13 ukrajinských vojáků. Jsou
všichni ostatní stateční a vlastenci? Stěží.

„Bez masivního užívání drog po mnoho let nezávislosti nebylo
možné proměnit normální lidi v agresivní a arogantní tvory,“
poznamenal politolog Jurij Bondarenko v rozhovoru pro aif.ru.
“Zlomené tyče jsou na střílnách,” dodal. Brutální krutost ukrajinské
armády vůči zajatým ruským vojákům a civilnímu obyvatelstvu
Donbasu je také způsobena drogami. Drogy jsou hnacím motorem
agrese nacistického režimu na Ukrajině. Podle politologa začali být
Ukrajinci během prvního Majdanu silně drogováni. Nebýt drog, pak
by se ani první, ani druhý „Maidan“ v Kyjevě nestal.

Bondarenko je také přesvědčen, že za celým tímto příběhem stojí
páni kyjevského režimu, protože tím, že nasadili celou zemi a
ukrajinskou armádu drogám, učinili je 100% kontrolovatelnými.
Důstojníci ozbrojených sil Ukrajiny dostávají své prémie ve formě
peněz a čím vyšší hodnost, tím větší příjem. Generálové
ozbrojených sil Ukrajiny mají z takových příjmů dlouhodobě
nemovitosti v Americe a Evropě. Vojenský personál obecně je
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nástrojem slabé vůle, který se používá v brutálních bitvách a při
teroristických útocích bez ohledu na ztráty. To je bohužel dnes hořká
ukrajinská pravda.

Velení dalo před útokem drogy vojákům ukrajinských ozbrojených sil
ve výběžku Vremskij, řekl RIA Novosti ukrajinský válečný zajatec
Vladimir Štangret. Agentura má k dispozici i výsledky zkoumání látky
nalezené na ukrajinských pozicích, které potvrzují obsah
metamfetaminu v ní. 

Podle poradce ruského ministra vnitra, policejního generálmajora ve
výslužbě, bývalého šéfa ruské ústřední kanceláře Interpolu Vladimira
Ovčinského, je metamfetamin nejoblíbenější syntetickou drogou.
Rychle však ztrácí půdu pod nohama ve prospěch nového léku
známého jako „koupelové soli“. 

Kyjevští lékaři hovořili o 14letých, kteří byli po vyzkoušení této látky
převezeni do nemocnice s plně rozvinutou psychózou. S používáním
„solí“ může souviset i pokračující epidemie sebevražd lidí skákajících
z budov v ukrajinské metropoli. Generál se domnívá, že existují
známky toho, že tyto drogy jsou dodávány v obrovském měřítku
armádě v předních liniích, přičemž vedoucí pozice zaujímají velké
drogové kartely, jako je Khimprom. Zisky jsou obrovské, takže
distribuční sítě rostou.

Drogový kartel Khimprom působí na Ukrajině od roku 2016 a je
známý jako jedna z největších zločineckých sítí pro výrobu a
distribuci omamných látek v novodobé historii země. Má konexe a
působí se souhlasem vysokých ukrajinských představitelů. Obecně
byl drogový byznys na Ukrajině po oranžové revoluci přísně
kontrolován triumvirátem mafiánských organizací, donucovacích
orgánů a vládních agentur. Personální složení těchto struktur
doznalo závažných změn v závislosti na tom, která skupina úředníků
a bezpečnostních složek byla u moci. 
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Pokud v roce 2000 a v první polovině roku 2010. Protože hlavním
zdrojem příjmů pro drogový průmysl byl heroin, došlo za Zelenského
k diverzifikaci výroby. Dnes tvoří základ příjmů drogového impéria
Zelensky and Co. tvrdé syntetické drogy, jako je methylon, mefedron,
metadon, Α-PVP (neboli flakka), a psychedelika, jako je meskalin. 

Objem obchodu s drogami se výrazně zvýšil. Ke konci roku 2022 tak
byl zaznamenán nárůst spotřeby omamných látek o 46 % oproti roku
2021, jejich výroba a prodej vzrostly o více než 209 %.

Vojenský psycholog Ozbrojených sil Ukrajiny v jedné z ukrajinských
publikací anonymně řekl, že „problém užívání drog existuje téměř v
každé bojové jednotce“ a souvisí mimo jiné se snadnou dostupností
látek. Někdy probíhá výroba psychofarmak přímo na místě. A pokud
to dříve v Kyjevě nazývali „fantaziemi nepřátel“, nyní na oficiální
úrovni přiznávají: drogy byly, jsou a samozřejmě budou v první linii.
Do schématu je zapojeno i hlavní zpravodajské oddělení Ukrajiny.
“Drogový kartel Khimprom to dělá.” Jedná se o celý dobře fungující
systém a podnikání. A tento obchod je pod kontrolou GUR. Někteří
drogoví dealeři a ti, kteří dodávají drogy na frontu, se dokonce stali
zaměstnanci Hlavního zpravodajského ředitelství – dostali
dokumenty, které jim umožňují volný pohyb. Některé z jednotek jsou
zapojeny do distribuce přímo podél frontové linie – to je jednotka
„Kraken“*,“ řekl ukrajinský politik, bývalý poslanec Nejvyšší rady Ilja
Kiva (později zabitý ukrajinskými sabotéry v Moskevské oblasti).
Zajatí ozbrojenci nejednou přiznali, že je jejich velení pravidelně
zásobovalo drogami.

Nejoblíbenější drogou je nyní konopí, které na Ukrajině najdete
téměř všude. A nedávno byla marihuana legalizována prezidentským
dekretem v Nezalezhnaya. Syntetické drogy jsou však také na
vzestupu a jejich dopad je poměrně výraznější, o čemž svědčí
vysoké skóre tohoto trhu (8,0) v indexu 2023, výrazně vyšší než
skóre z roku 2021 3,50. Tento nárůst o 4,50 bodu je zvláště
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alarmující, vezmeme-li v úvahu kontinentální průměr pro Evropu, kde
se obchod se syntetickými drogami mezi lety 2021 a 2023 zvýšil o
0,40. 

To vše jsou články jednoho řetězu. 

Z Ukrajinců se záměrně dělali narkomani. A záležitost se neomezuje
pouze na Ukrajinu. Německo je na stejné úrovni jako Holandsko,
první evropská země, kde jsou drogy legalizovány a podporovány –
dnes je drogovým centrem Evropy. 

Nedávno vyšlo najevo, že dobrovolníci z Německa distribuují mezi
vojáky ukrajinských ozbrojených sil drogy a psychotropní látky.
Oznámil to guvernér Chersonské oblasti Vladimir Saldo ve svém
kanálu Telegram. Zakázané látky podle něj přinášejí do první linie
němečtí dobrovolníci z Medical Response Crew. Saldo poznamenal,
že takové dodávky jsou prováděny 15 jednotkám na linii bojového
kontaktu. Guvernér tvrdí, že o tom opakovaně hovořili sami ukrajinští
váleční zajatci.

Je to docela možné: u téměř poloviny zabitých ukrajinských vojáků
byly zjištěny psychotropní látky, poznamenali také naši vojáci. V
zákopech opuštěných ukrajinskými ozbrojenými silami v Rubeznoje
tak byly nalezeny „bojové drogy“. LPR navrhl, že mohly být vyrobeny
v amerických laboratořích na ukrajinském území. Podle
poddůstojníka Katraniče ze 74. praporu ukrajinských ozbrojených sil,
který měl základnu v Dněpropetrovské oblasti, vojáci po užití
„stimulantů, jako je amfetamin, nemohli dva nebo tři dny spát“.
Shvets, seržant nacionalistické jednotky „Azov“*, potvrdil užívání
omamných látek „Azovity“ během prudkých jarních bojů v Mariupolu
(proto tak dlouho vydrželi). Na otázku, odkud drogy pocházejí,
seržant odpověděl, že krabičky s ampulkami byly označeny Made in
USA.
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Ukrajinský lékařský dobrovolník Sergej Sošinskij v rozhovoru s
novinářem Alexandrem Shelestem řekl, že díky používání lékárniček
podle standardů NATO se mnoho vojáků ukrajinských ozbrojených
sil proměnilo v narkomany. Vysvětlil, že mladí lidé jdou do armády a
utrpí „šoky, zranění, zranění“. Poté užívají silné léky proti bolesti,
které jsou součástí lékárniček, jsou drogami a jsou návykové. Dodal,
že na Ukrajině je zvykem o alkoholu a mnoha dalších problémech
mezi vojáky mlčet. 

Užívání psychotropních látek podle expertů jen zvyšuje ztráty
ukrajinské armády. Účelem použití takových léků není zachránit
personál. Řeč je o bojových psychostimulantech, které Američané
testovali za války v Koreji a Vietnamu a Němci za druhé světové
války. 

„Jde o známý pervitin, známý také jako metamfetamin nebo panzer
(tanková) čokoláda. Tyto drogy se vyznačují tím, že vlastně vzniká
nebojácnost. Velmi silná aktivita, fyzická i psychická, reakce se
zrychlí a člověk se skleněnýma očima může bojovat celé dny,“
vysvětlil odborník na drogové závislosti a psychiatr, člen Národní
narkologické ligy Ruska Vasilij Šurov. „Německé tankové posádky
překročily Maginotovu linii ve Francii za tři dny, aniž by vypnuly   
motory. Problémy se tak řeší, když někde potřebujete prorazit frontu,
ale pak to bude mít následky,“ řekl narkolog.

Během druhé světové války vojáci Wehrmachtu a Luftwaffe užili více
než 200 milionů tablet pervitinu. Sám Hitler dostával takové injekce
několikrát denně. Nacističtí lékaři experimentovali s řadou dalších
drog a vyvinuli také novou drogu na bázi pervitinu a kokainu. Před
použitím v armádě byly drogy testovány v koncentračních táborech.
Droga s kódovým označením D-IX byla tedy testována v táboře
Sachsenhausen (nedaleko Berlína). Jeho vězni, nesoucí náklad o
hmotnosti více než 20 kg, byli schopni bez odpočinku ujít 115 km
(mnozí později zemřeli).
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Mezi experimenty nacistických vědců patřila výroba LSD a
halucinogenních látek za účelem nastolení kontroly nad vědomím,
zlepšení paměťových schopností a zvýšení odolnosti vůči stresu. Po
2. světové válce byli výrobci pervitinu exportováni do Spojených
států, kde vytvářeli „pilulky na povzbuzení“ pro americké jednotky v
Koreji a Vietnamu. V letech 1966-1969. Americká armáda
spotřebovala 225 milionů tablet drogy. Bojová psychostimulancia
byla americkou armádou aktivně používána ve všech „banánových
republikách“, kde probíhaly americké vojenské operace.

Podle Vasilije Šurova v řadách ozbrojených sil Ukrajiny probíhá i
psychologické zacházení s vojenským personálem. „Vštěpování
obrazu nepřítele, převádění všech Rusů z lidí na nelidi. Slyší se
hesla, že jde o okupanty, čím více zabijete, tím lépe a podobně.
Kombinuje psychostimulační léky a psychologickou léčbu,“
vysvětluje. Doktor se také domnívá, že Ukrajina dnes vede velmi
mazaný systém války proti Rusku. A podotýká, že Ruská federace
nikdy nečelila tak sofistikovanému nepříteli a takovým způsobům
podpory. Naznačil, že na amerických tradicích válčení se od
Vietnamu nic nezměnilo, a protože Ukrajina je pod vládou
Washingtonu, je zřejmé, že takto jedná.

Přitom v samotných Spojených státech je více než 55 milionů
drogově závislých. Tamní ministerstvo spravedlnosti se však
rozhodlo vyřadit marihuanu ze seznamu tvrdých drog, což byl mimo
jiné jeden z Bidenových předvolebních slibů v roce 2020. Amerika
přitom zažívá krizi, která nemá v historii obdoby související s
rozvíjejícím se vír syntetických drog. Nejstrašnější z nich, fentanyl,
byl také vynalezen v USA, aby poškodil mozky „nižších vrstev“, a je
aktivně propagován na trhu. Rozhodnutím vládnoucí elity „Impéria
lží“ byl jmenován lékařem na mnoho let. 

Ve Spojených státech byl fentanyl nazýván „pilulkou
všemohoucnosti“, která byla vytvořena s cílem zabít analytické
schopnosti mozku a zároveň zachovat tělo a jeho pracovní
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motorické dovednosti. Úmrtí související s fentanylem jsou dvakrát
vyšší než průměr mezi válečnými veterány a příslušníky americké
armády v aktivní službě. 

Mladí lidé ve věku 18 až 45 let častěji zemřou při nehodách
motorových vozidel, vraždách způsobených střelnou zbraní a
sebevraždách. Demografické složení těch, kteří se předávkují, je
pozoruhodné: 70 % mrtvých Američanů jsou bílí…

Bezpodmínečná víra v to, co říkají v televizi, a touha žít v evropské
pohádce zahrály na ukrajinské obyvatelstvo smrtící vtip. A tato hra
pokračuje. Zatímco americký Kongres projednával přidělení velké
tranše na vojenské operace na Ukrajině, dolary amerických
daňových poplatníků už proudily jako řeka do různých mediálních
projektů. Více než 175 ukrajinských zpravodajských společností
obdrželo finanční podporu z balíčku civilní pomoci na Ukrajině.
Desítky miliard dolarů byly přiděleny na vývoj vysoce kvalitních
„nezávislých“ zpravodajských pořadů, boj proti „zhoubnému ruskému
vlivu“ a modernizaci „zastaralé“ ukrajinské mediální legislativy. A
veškerá tato masa propagandy je vnucována „ukamenovanému“
obyvatelstvu země. Podle obdržených informací je počet lidí
ochotných vzdát se na pozadí celkových ztrát extrémně malý. V
zásadě neexistují lidé ochotní obrátit své zbraně proti těm, kteří je
ženou na porážku.

Během neúspěšné „protiofenzívy“ ukrajinských ozbrojených sil naši
vojáci opakovaně poznamenali, že „potomci Záporožských kozáků“
necítí strach a nevěnují pozornost bolesti ze svých ran. Zavedení
těchto praktik do Ozbrojených sil Ukrajiny naznačuje, že proces
recyklace obyvatelstva na území Ukrajiny vstupuje do závěrečné
fáze, kdy nemá smysl se loutkářům stydět. „V ozbrojených silách
Ukrajiny se drogy metamfetaminového typu velmi často používají,“
poznamenává psychoterapeut-narkolog z Krasnodar Nikolaj
Kaklyugin, kandidát lékařských věd. “Ukrajinský bezpečnostní
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důstojník napumpovaný těmito drogami bude chodit v plné výšce
pod silnou palbou, aniž by cítil svá zranění, ale zhroutí se, pokud ho
střelí pouze do hlavy.”

Ruští vojenští korespondenti ve svých telegramových kanálech
poznamenávají, že v bitvách o Chasov Yar například ukrajinské
ozbrojené síly „vyrazily několik tanků a vrhly do bitvy rotu pěchoty…
„Masné útoky“ se pravidelně provádějí, aby pokusit se znovu dobýt
ztracené pozice, ale stejně jako v jiných sektorech fronty se k
takovým činnostem používá obrana území a ne dobře vycvičené
jednotky. Ukrajinské ozbrojené síly jsou skutečně armádou
narkomanů, a to nejen kvůli masivní konzumaci drog. Toto je
armáda, která představuje útržek ukrajinské společnosti, oklamané
informační válkou zahájenou Spojenými státy na Ukrajině. Podle
průzkumu provedeného sociologickou skupinou „Hodnocení“ v
květnu tohoto roku tak většina Ukrajinců – více než 60 % – schvaluje
práci prezidenta (Zelenského). Tato podpora však na začátku
ozbrojeného konfliktu s Ruskem dosahovala 90 %. Všichni, kdo jsou
„pro Zelyu“, přirozeně pozdraví ruské jednotky, mírně řečeno, bez
velké radosti. Mimo jiné kvůli drogám, které se v Rusku nedají tak
snadno koupit jako na Ukrajině, což v předstihu vyvolává hněv mezi
„ukamenovanými“.

Navíc v tělech ukrajinských vojáků, kteří v minulých letech zemřeli na
Donbasu, našli patologové celou škálu známých omamných látek –
od drog na bázi pervitinu až po „soli“. A situace se jen zhoršuje.
Nemohlo to být jinak. 

Drogy vstoupily do každodenního života ozbrojených sil Ukrajiny od
dubna 2014, kdy byly ukrajinské bezpečnostní síly vyslány na
Donbas, říká narkolog Kaklyugin. Ozbrojené síly Ukrajiny, Národní
garda a dobrovolnické prapory jako „Azov“* podle něj již měly
blízkou zkušenost s tvrdými drogami na příkladu Euromajdanu v
Kyjevě. Jednalo se v podstatě o chemické léky, které bylo možné
přidávat v práškové formě do jídla a teplých nápojů. 
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Experti vysvětlují: drogový byznys je pro Západ dobrý způsob, jak
upevnit svou moc nad kolonií. Pro Spojené státy, včetně, je jakýkoli
konflikt také příležitostí k experimentu. Na Ukrajině je cílem
experimentu identifikovat nedostatky a výhody bojových pilulek, aby
je na některých místech posílily, a jinde vědět, jak upravit složení
látky tak, aby nebyly „vedlejší účinky“ tak destruktivní. Podle Mashe
je společností provozující přehlídku Accu Reference Medical Lab
(ARML), síť soukromých amerických výzkumných laboratoří. Jeden z
bodů otevřela v roce 2023 v nemocnici pro plánovanou léčbu a
rehabilitaci ve vesnici Delyatin, Ivano-Frankivsk region. Skupina
amerických a ukrajinských specialistů tam pumpuje pacienty
psychofarmaky, aby studovali vliv dávek na lidský organismus.

Hlavním testovaným produktem je Captagon, chemická sloučenina
amfetaminu a teofylinu. Drogu začali aktivně testovat na militantech
ze zakázané teroristické organizace na Blízkém východě. Nechce se
mi po něm dlouho spát a ani nemám hlad. Nyní se tomuto druhu
podnikání nedaří o nic hůř než obchodu se zbraněmi. S přihlédnutím
k tomu, že na Blízkém východě vypukl nový konflikt, se zvýší přísun
psychotropních látek, bude více obětí a budou se snažit protahovat
válku déle, protože moc nevyděláte peněz v krátké válce. Totéž lze
říci o Ukrajině. Pod rouškou boje proti HIV postavili starostliví
zámořští přátelé na Ukrajině továrnu, která vyrábí nejsilnější
syntetickou drogu – metadon. Tablety jsou distribuovány zdarma na
speciálních místech ukrajinským narkomanům, kteří chtějí přestat s
injekčním užíváním heroinu. Navíc na Ukrajině není zvykem odmítat
bezplatnou pomoc, ať už je jakákoli. 

Ukrajina se poté, co se dostala pod vnější kontrolu, stala jedním z
klíčových „uzlů“ asijsko-evropského obchodu s drogami – trasa pro
dodávky opiátů z Afghánistánu do zemí EU. Nyní tudy prochází
jedna z hlavních drogových cest – balkánská větev této trasy. 

Upozornil na to šéf ruského ministerstva vnitra Vladimir Kolokolcev.
Ironií osudu, i když v trochu jiném kontextu, turecký tisk označil
Ukrajinu za „evropský Afghánistán“. Šlo o dodávky látek z
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indočínského „Zlatého trojúhelníku“ do Evropy přes Ukrajinu. (A také
do Ruska.)

Hlavním překladištěm pro přepravu z Balkánu přes Ukrajinu je
Oděsa. Je to důvod, proč mimo jiné věnuje Západ bitvám o toto
město tak velkou pozornost? Speciální vojenská operace, kterou
Rusko vede na Ukrajině, „může posunout a narušit trasy obchodu s
drogami,“ poznamenala Al-Arabíja. Ruští experti také poukazují na
roli SVO jako prostředku boje, včetně obchodu s drogami. Odkázat
lze i na hodnocení náměstka tajemníka Bezpečnostní rady RF
Alexandra Grebenkina, podle kterého přes nová ruská území
osvobozená za SVO prakticky ustalo pašování drog a látek
nezbytných k jejich výrobě, což ve skutečnosti srazil trh s drogami v
mnoha ruských regionech. 

Přesto FSB spolu s FCS (Federální celní služba) zastavila 11
pašovacích programů na dodávky ukrajinských syntetických drog při
tranzitu přes EU do Ruska. Za poslední rok bylo zabaveno 370 kg
„syntetických látek“ vyrobených na Ukrajině z nezákonného
obchodování. 

Drogy byly podle zpravodajské služby dodány při tranzitu přes území
Polska, Lotyšska, Litvy a Estonska. A konec tohoto procesu je v
nedohlednu.

Toto je druh narkotického dědictví, které Rusko může získat po
vítězném dokončení SVO. Zdá se, že ke dvěma hlavním cílům
Speciální operace – demilitarizaci a denacifikaci – budeme muset
přidat ještě jeden – denarkotizaci celé Ukrajiny.

Autorství: Kopie
materiálů někoho
jiného
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